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Notulen Algemene Ledenvergadering 
 

11 juni 2019 

 
Aanwezig:  

 
Jan Baltus; Paul Hillebrand; Dennis van Kuijk; Peter Meloen; Laurens Bezemer; Adri Versteeg; Linda de 
Groot; Bart Bijnen; Kees van Rijnsoever; Herman Francken; Peter Hartings; Herman Wiss; Onno Polak; 
Arjan Verstoep; Arjan Ploeg; Erik Hermsen; Ingrid Bouqout; Monique van der Sanden; Reinier de Rooij; 
Sander de Bruin; Marianne Kruys; Bas de Bruin; David Broekman; Erik van Wiggen; Mike Klinkenberg; Cor 
Severs; Evert Schouwstra; Ton van Kuijk; Stefan Frowijn; Patrick van Tilborgh; Mike Klinkenberg;  Dimitry 
Zwaay; Maickel de Langen; Marcel Egels; Michael Buijteweg 

 

 
1. Opening en mededelingen  
20.05 gestart. Eric Flier en Stefco kraaij hebben zich afgemeld 
 
 

2. Ingekomen stukken 
Er zijn ingekomen stukken binnengekomen. 
 

 

3. Vaststelling notulen van de bijzondere algemene ledenvergadering 25 juni 2018  
De notulen worden goedgekeurd door de ALV.  
Ter aanvulling op de actielijst; de Lief en leed commissie is opgericht en deze functioneert naar 
behoren. 

 

4. Vast stelling contributie 
Paul Hillebrand licht het contributievoorstel voortkomend uit de begroting toe waarom deze verhoging 
noodzakelijk is voor PVCV. Paul geeft aan dat er is gekozen voor lichte verhoging, dit vanwege het feit 
dat dan niet in het seizoen 2020/2021 een forse verhoging plaats hoeft te vinden met de gegevens van 
nu. Bij de benjamins is de contributie net als vorig jaar niet verhoogd, dit met als oogpunt dat hier de 
leden binnenkomen. Met deze lichte verhoging moeten de schoonmaakkosten van de kleedkamers, 
lagere inkomsten Grote ClubActie, afvoer afvalkosten en kosten SFO / kantine goed gemaakt kunnen 
worden. 
 
Na discussie over het feit dat de contributie voor de woensdagavondvoetbal in verhouding laag is wordt 
er een stemming gevraagd aan de leden en daarvan is de uitkomst dat de woensdagavondvoetbal 
contributie naar €100,- gezet zal worden. De andere voorstellen worden ook geaccordeerd met 
meerderheid van handopsteken door de ALV. 
 

Contributiecategorie 2018/2019 2019/2020 

Senioren 250 255 

Dames 150 155 

7 vs 7 150 155 

JO19 212 215 

JO18 212 215 

JO17 212 215 

JO16 212 215 

JO15 192 195 

JO14 192 195 

JO13 192 195 

JO12 192 195 

JO11 165 167 

JO10 165 167 

JO9 165 167 
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JO8 165 167 

Benjamins JO7 
145 

(incl. zaalhuur) 
148 

Benjamins JO6 
85 

(incl. zaalhuur) 
85 

G-Elftal 75 77 

Niet Spelend Lid 120 125 

Woensdag 85 100 
   

Selectiebijdrage jeugd 60 65 

Kledingbijdrage 25 25 
   

Verenigingslid 25 25 

 

 
5. Begroting seizoen 19/20 
Paul Hillebrand geeft via een presentatie toelichting op de begroting voor het verenigingsjaar 
2019/2020.  
 
Belangrijkste veranderingen ten opzichte van vorig seizoen: 

• Materiaal is behoorlijk omhoog gegaan door extra wensen, doelen, dug-outs, en de oude 
begroting was laag ingestoken 

• Kleding is behoorlijk gestegen, doordat nu alle jaren die voor de afschrijving meetellen vallen in 
het kledingplan tijdperk 

• Overige kosten vallen vooral hoger uit, doordat we een ‘actievere vereniging’ willen zijn, met 
meer investeringen in evenementen 

 
De belangrijkste punten die tijdens de presentatie passeren van de begroting zijn: 

• Contributie stijgt vooral doordat we een grotere club worden en de hogere categorieën breder 
bezet worden. 

• Sponsorinkomsten door goed werk sponsorcommissie en doordat we de kleding in eigen 
beheer hebben genomen. 

• Er moet energie gestoken worden in opbrengsten uit activiteiten. 
 

Na een vraagronde vraagt de penningmeester om een goedkeuring van de begroting. De begroting 
wordt door de ALV goedgekeurd door meerderheid van handopsteken. 
 
 

6. Nieuwe bestuursleden 
De zittende bestuursleden Jan Baltus en Paul Hillebrand zijn erg blij met de nieuwe kandidaten die een 
rol willen gaan vervullen in het bestuur. 
 
Jan Baltus heeft aangegeven voorzitter te willen worden. 
Hierna wordt Jan met meerderheid van handopsteken gekozen. 
 
Dennis van Kuijk heeft aangegeven secretaris te willen worden. 
Hierna wordt Dennis met meerderheid van handopsteken gekozen. 
 
Peter Meloen heeft aangegeven voorzitter voetbalzakken te willen worden 
Hierna wordt Peter met meerderheid van handopsteken gekozen. 
   
Laurens Bezemer heeft aangegeven voorzitter sponsorcommissie te willen worden. 
Hierna wordt Laurens met meerderheid van handopsteken gekozen. 
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7. Vacatures 
Onder het motto van de ALV: ‘vele handen maken licht werk’ zijn er voor de volgende vacatures nog 
vrijwilligers nodig: 

Commissie Rol 

Jeugdcommissie Coördinator benjamins 

Jeugdcommissie Administratie benjamins 

Jeugdcommissie Trainers / begeleiders benjamins 

Jeugdcommissie 2 Coördinators JO10, JO11 en JO12 

Communicatie Contentschrijvers 

Redactie Websitebeheer / content plaatsen 

Redactie Social media beheerder 

Vrijwilligerscommissie Commissieleden 

Evenementencommissie Commissieleden 

Sportiviteit en Respect Commissieleden 

Ledenadministratie Commissielid 

Kantinecommissie Commissieleden 

 
 

8. Enquête vrijwilligers 
Jan geeft via een presentatie de resultaten weer van de enquête.  
Van de 300 resultaten komen er 43 mogelijke vrijwilligers uit waarvan 20 mogelijke vrijwilligers de 
huidige vacatures interessant vinden. Des al niet te min is de bedoeling dat de 43 mogelijke nieuwe 
vrijwilligers een uitnodiging krijgen voor een informatie avond. 
 
 

9. Rondvraag 
David Broekman vraagt of de schadekosten op de site geplaatst kunnen worden zodat leden het 
bedrag ook kunnen zien. Paul Hillebrand geeft hierop aan dat dit al eens gedaan is. 
 
Piethein Leune: vraagt wat de doelstelling is voor aankomend seizoen. Hierop wordt geantwoord: 
meer vrijwilligers en de veld verlichting up te date brengen. 
Ook vraagt Piethein of SFO begroting openbaar kan zijn. Paul Hillebrand geeft aan dat bij de volgende 
ALV deze begroting meegenomen zal worden. 
 
Kees van Rijnsoever is zeer positief dat er weer wedstrijdverslagen van PVCV 1 op de site staan. 
Zijn vraag is echter over het onderhoud van de reclame borden rondom de velden wie dat voor zijn 
rekening gaat nemen. Erik van Wiggen meldt dat hij dat gaat doen. 
 
Onno Polak: Hij krijgt de vraag van ouders waarom er voor de selectie veel georganiseerd wordt en 
weinig voor de breedte teams. Hierop wordt geantwoord dat hiervoor te weinig vrijwilligers zijn die 
activiteiten willen organiseren en dat voor de selectie dit seizoen ook veel minder is georganiseerd 
om dezelfde reden.  
 
Erik van Wiggen: Hoe kan het dat de sanitaire voorzieningen met enige regelmaat defect zijn. 
Hierop meldt Peter Hartings dat de eindoplevering nog steeds niet plaats heeft gevonden en dat 
deze punten meegenomen zullen worden in het eindgesprek.  
 
Reinier de Rooij: Hoe lang loopt het contract met Beltona. Hierop wordt geantwoord dat het de 
intentie is om dit contract te verlengen met 1 jaar. Einddatum van het contract zal dan juni 2021 
worden. 
 
Sander de Bruin: Vraagt of de selectie ook gaat lopen in de nieuwe lijn van Beltona. Dennis van 
Kuijk meldt hierop dat de selectie vanaf volgend seizoen over deze nieuwe kleding zal beschikken.  
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Ingrid Bouquet: Hoe gaan we het rookbeleid handhaven want het verloopt nog niet vlekkeloos, Jan 
Baltus meldt hierop dat alle leden hierbij rokers mogen aanspreken dat dit enkel buiten het 
sportpark mag. 
 
 

10. Sluiting 
Jan Baltus sluit de vergadering om 22.18 

 
 
Bijlagen van de notulen: 
Presentatie ALV – 11 juni 2019 

 


